
Protokół Nr III/2014 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 29 grudnia 2014 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych, na sekretarza obrad zaproponował radnego Roberta 
Dobrowolskiego – wyraził zgodę. 
Głosowanie  
15 głosów – za 
Stwierdził wg listy obecności iż obecnych jest 15 radnych – pełny skład Rady. 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pani Skarbnik 
- zmiany w budżecie są niewielkie i nie wpływają na wielkość deficytu, nie ma 
potrzeby zmian w WPF dlatego proszę o wycofanie z porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie zmian w WPF. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy. 
8. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania     

            Problemów Alkoholowych na 2015 rok.  
9. Uchwała w sprawie uchwalenia Programu  Przeciwdziałania Narkomanii dla 

            Gminy Sędziszów na rok 2015. 
10. Uchwała w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych. 
11. Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów do rad sołeckich i zarządów osiedli. 
12. Uchwała w sprawie zmian w uchwale własnej Nr XXVII/201/2012 z dnia 29 listopada 

2012 roku w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania przez 
przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie gminy 
Sędziszów. 

13. Odpowiedzi na interpelacje. 
14. Wolne wnioski i dyskusja. 
15. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz 
- odczytał informację o pracy. Gruntowne podsumowanie jest w Naszej Gazecie. Rok 
2014 był rozwojowy, na inwestycje przeznaczyliśmy 18% budżetu, w poprzednich 
latach były to wielkości rzędu 40 – 45%. 



Ważniejsze zadania to II etapy usuwania szkód powodziowych na rzece Mierzawie. Po 
ostatnim spotkaniu z Zarządem Melioracji i Urządzeń Wodnych i Wicemarszałkiem 
Województwa będziemy obserwować rzekę w Białowieży czy sobie poradzi, jeśli nie 
będziemy realizować trzeci etap. 
- wyremontowaliśmy budynek przy ul. Spółdzielczej, 
- przejęliśmy od PKP 23 lokale mieszkalne, 
- rewitalizacja centrum miasta, 
- urządzanie placów zabaw, 
- za pośrednictwem PUP zatrudniliśmy 21 stażystów i 79 pracowników 
interwencyjnych, 
- zorganizowano pracę w Niepołomicach dla ok. 40 osób przez ½ roku, 
- dobudowano oświetlenie przy Majowej, Wodzisławskiej, Bat. Chłopskich i 
wykonano projekt do Fermy, 
- zorganizowaliśmy przetarg na gospodarkę odpadami na lata 2015 – 2016, 
- nowe zadanie to kolektory słoneczne, przyjęliśmy 450 wniosków, będziemy musieli 
ogłosić przetarg na realizację, 
- zakupiono tablice z nazwami ulic. 
Wydział BRI 
- w 2014 roku wykonano asfalty na 11,34km plus most w Krzcięcicach, 1km drogi w 
tłuczniu, 625m2 placów asfaltowych, parkingi,  
- budowa wodociągów Bugaj, Wojciechowice, Podsadek – Mstyczów, ok. 2mln w tym 
1.200.000zł dofinansowania. Wszystkie odległości są zgodne z prawem, zachowane 
strefy ochronne zbiorników wody, pomimo różnych głosów uważam że wszystko jest 
w porządku. 
- remont świetlicy w Mstyczowie przy dofinansowaniu 75%, 
- rozbudowa Remizy OSP w Rynku za 631.000zł, 
- wykonano instalację elektryczną i wentylację grawitacyjną na os. Drewnianym za 
228.000zł środki własne 
Na koncie są środki w wys. 2.672.063zł, subwencja oświatowa 631.000zł, 
650.000zł zapłacimy za wodociągi, 600.000zł wynagrodzenia za grudzień, ok. 
200.000zł wydatki bieżące. Zobowiązania z kredytów i obligacji spłacone w 100%. 
Uważam że rok był dobry i szczęśliwy, wydatki majątkowe wyniosły 7.590.517zł. 
Radny J. Strzelec 
- nie składałem wniosków co do niedociągnięć na wodociągach, rozmowa ani mnie ani 
sołtysa nie dotyczyła. 
Pan Burmistrz 
- moje intencje zostały źle odebrane, mówię że jeśli ktoś będzie przychodził do sołtysa 
czy radnego, będę wyjaśniał na sesji wszelkie wątpliwości. Na dziś uważam że nie 
został popełniony błąd, nie było to kierowane do sołtysa czy radnego. Od Was 
oczekuję wsparcia i o to proszę, musimy informować i przekonywać że jest dobrze. 
Ad. 6 
Radny Z. Konieczny 
- wodociąg Podsadek – Mstyczów, pod lasem zostało kilka domów nie podłączonych, 
mieszkańcy pytają kiedy do nich dojdzie? 
Radny M. Żelezik 



- zapytał czy w 2015 roku jest możliwość usunięcia drzew w Tarnawie od p. Wcisło 
do p. Szwej – bardzo wysokie topole przy których przebiegają 2 linie energetyczne, 
drzewa są stare łamią się, niebezpiecznie jest tamtędy przejeżdżać, 
- Krzelów od przystanku w kierunku p. Bąk rząd akacji, które mają 2 metrowe 
odrosty, gdy mijają się 2 samochody młodzież idąca do szkoły nie ma się gdzie usunąć 
przed jadącymi samochodami, 
- oczyszczanie rzeki dużo pomogło, zdaniem mieszkańców należy przeczyścić od 
Henryka Dłużniak w kierunku starego młyna. 
Na lustrację rzeki można było poprosić sołtysa lub radnego z tego terenu, był 
Burmistrz i Marszałek. 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła zmiany do budżetu gminy: 
1.Zwiększa się budżet gminy po stronie dochodów o kwotę 12.828,07zł w działach jak niżej: 
a) w dziale 010 rozdziale 01010 o kwotę 1.600,56zł – są to kary płacone przez wykonawców 
związku z   nieterminową realizacją umowy 
b) w dziale 754 rozdziale 75412 o kwotę 8.101,51zł– są to kary płacone przez wykonawców 
związku z   nieterminową realizacją umowy 
c) w dziale 756 rozdziale 75601 o kwotę 3.126,00zł- wpływy ze zryczałtowanego podatku 
dochodowego oraz wpływy z karty podatkowej. 
Powyższe dochody nie były planowane w budżecie na  2014 rok. 
2.Zwiększa się plan wydatków w dziale 801 rozdziale 80104 o kwotę 12.828,07zł z tego: 
a) o kwotę 6.179,64zł jako dotacja dla Gminy Jędrzejów na  czworo uczniów mieszkających 
w gminie Sędziszów a uczęszczających do niepublicznego Przedszkola w Jędrzejowie  
b) o kwotę 4.553,43zł jako dotacja dla Gminy Słupia  na pięciu uczniów mieszkających w 
gminie Sędziszów a uczęszczających do Przedszkola Publicznego w Słupi 
c) o kwotę 2.095,00zł jako dotacja dla Gminy Nagłowice na ucznia mieszkającego w gminie 
Sędziszów a uczęszczającego do Punktu Przedszkolnego w Trzcińcu 
3.Dokonuje się zmian w planie wydatków, które nie mają wpływu na zmianę kwot budżetu: 
a) w dziale 852  rozdziale 85215 zmniejsza się wydatki bieżące  o kwotę 23.000,00zł 
przeznaczone na wypłatę dodatków mieszkaniowych  a zwiększa się  wydatki bieżące w 
dziale 900 rozdziale 90015  o kwotę 23 000,00 zł zapłatę za energię. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- proszę podać wykonawców którzy zapłacili kary i za jakie zadania wykonane po 
terminie. 
Pani Skarbnik 
- były to firmy INVESTECO Kielce za wodociąg Mstyczów i DEKABUD za Remizę 
OSP w Rynku. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie 
Głosowanie 
14 głosów – za                uchwała Nr III/10/2014 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok.  
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- zapytała kiedy został sporządzony raport, jaki przyjmowaliśmy na koniec 2013 roku? 



Pan G. Grzywnowicz 
- to jest diagnoza którą wykonuje się raz na 3-4 lata dlatego zdecydowaliśmy że 
dołączymy jako załącznik do uchwały. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- taka ankieta powinna być przeprowadzona raz do roku, 64% wskazuje rodzica jako 
osobę podającą alkohol, czy tam nie ma pomyłki proszę to wyjaśnić. 
Pan G. Grzywnowicz 
- to są wyniki z badanej grupy młodzieży. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- a co wynika z tabeli nr 11 strona 16. 
Pan G. Grzywnowicz 
- może być rozbieżność bo dane są z ankiet. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- z których ankiet wynika że 64% rodziców podaje swoim dzieciom alkohol. 
Pan G. Grzywnowicz 
- z tych zebranych przed sporządzeniem diagnozy, sprawdzę to. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- tu jest pomyłka powinno być 6,4%. 
Radny J. Strzelec 
- 190.000zł dochody a wydatki 227.000zł już na starcie zakładamy więcej. 
Pani Skarbnik 
- robiąc projekt uchwały analizowaliśmy wydatki 2014 roku, wyższe będą dochody a 
za rok 2014 nie wykonamy w 100% i dlatego wstawiamy do Programu, na pewno nic 
z budżetu nie dołożymy. 
Radny W. Tabor 
- było bardzo dużo interwencji domowych co zwiększy liczbę osób kierowanych na 
badania a to jest najdroższe. 
Pan G. Grzywnowicz 
- środki na 2015 rok i tak nie przepadają, przechodzą na kolejny rok, nie mogą być 
przeznaczone na nic innego tylko na profilaktykę. 
Radny J. Jaworski 
- § 2 rozpatrywanie wniosków i § 6 wynagrodzenie członków czy to są te same 
zadania? 
Pan G. Grzywnowicz 
- § 2 – to działalność świetlicy środowiskowej, dożywianie, punkt konsultacyjny dla 
rodzin, dyżury psychologa, Policji, pracowników socjalnych. 
Radny J. Strzelec 
- ile pieniędzy z Programu przeznaczamy na dożywianie? 
Pan G. Grzywnowicz 
- 3tys z własnych i 16tys. dla dzieci w świetlicy. 
Radny J. Strzelec 
- wg mnie jest to za mało. 
Pan Burmistrz 
- na dożywianie nigdy nie brakowało pieniędzy.  
Pan G. Grzywnowicz 



- w świetlicy to nie jest pełny obiad, są to bułki, herbata, ciastka – obiady jedzą z 
innego programu. Nie ma żadnych sygnałów że któreś dziecko jest głodne, proszę być 
spokojnymi. 
Pani Sekretarz 
- myślę że jest błąd w podsumowaniu na pewno jest jak w tabeli 6,4% radna miała 
rację. 
Głosowanie uchwały 
14 głosów – za                    uchwała Nr III/11/2014 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały  w sprawie uchwalenia Programu  Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Sędziszów na rok 2015. 
Radny R. Dębicki 
- na co jest 1000 zł, co to jest obserwacja? 
Pani M. Jędrzejczyk-Różycka 
- tu chodzi o placówki szkolne, mają takie cykliczne działania, przeprowadzają ankiety 
innej możliwości nie ma. Pieniądze są na zakupy materiałów biurowych. 
Radny J. Strzelec 
- realizatorzy Programu, tyle osób się tym zajmuje a w jaki sposób np. Klub Unia? 
Radny J. Wiencek 
- Klub włącza się poprzez mecze, turnieje, dyskusje, prelekcje, należy zapobiegać. 4 
stycznia również bierzemy udział w Koncercie Charytatywnym. 
Głosowanie uchwały 
14 głosów – za                 uchwała Nr III/12/2014 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały  w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług 
opiekuńczych. 
Głosowanie 
14 głosów – za                   uchwała Nr III/13/2014 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do rad sołeckich i 
zarządów osiedli. 
Pani Sekretarz 
- uchwała zarządza wybory i określa termin do 16 lutego tj. w ciągu trzech miesięcy 
od wyborów do Rady Miejskiej. Proszę o zapoznanie się ze statutami sołectw i osiedli 
celem prawidłowego przeprowadzenia zebrań.  
Głosowanie uchwały 
14 głosów – za                 uchwała Nr III/14/2014 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmian w uchwale własnej Nr 
XXVII/201/2012 z dnia 29 listopada 2012 roku w sprawie określenia przystanków 
oraz zasad korzystania przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych 
zlokalizowanych na terenie gminy Sędziszów. 



Głosowanie 
14 głosów – za                     uchwała Nr III/15/2014 
Ad. 13 
Pan Burmistrz  
- udzielił odpowiedzi  na interpelacje dla radnych. 
Pan Z. Konieczny – musimy temat poddać głębokiej analizie i wtedy odpowiemy, 
Pan M. Żelezik – w sprawie wycinki drzew musimy sprawdzić na miejscu, na 
prywatnych terenach nie będziemy wycinać ma to zrobić właściciel lub Zakład 
Energetyczny jeśli zagraża zerwaniem linii, 
- podcięcie akacji zgłosimy, 
- czyszczenie rzeki w Białowieży, woda teraz płynie wartko, będziemy sprawdzać czy 
nie trzeba wykonać trzeciego etapu ale może być problem bo Wydział Ochrony 
Środowiska nie godzi się na likwidację nanosów. Organizatorem spotkania 
odbiorowego był Woj. Zarząd Melioracji Wodnych, byłem obecny jako gospodarz 
terenu i był Wicemarszałek Województwa. Nawet mieszkańcy Białowieży mówili, że 
nie dadzą ruszać koryta rzeki a twierdzą że przyczyna jest  zastawianie przez p. S. 
Krowickiego i przez to zalewa od góry. Ważny jest efekt i wykonanie. 
- podcięcie drzew zwisających nad hotelem przy Spółdzielczej, trzeba sprawdzić czyja 
własność, wystąpimy do ZEORK. 
Ad. 14 
Radny N. Jawor 
- chciałbym się dowiedzieć kiedy ruszy procedura w sprawie przystanku w 
Boleścicach, odległość od następnego wynosi 0,5km, dużo osób wsiada koło mostu, 
gdy będzie przystanek to każdy przewoźnik się zatrzyma, teraz nie wszyscy to robią. 
Pan Burmistrz 
- jeśli Komisja Ruchu Drogowego wyrazi zgodę, załatwimy bardzo szybko. 
Radny Z. Konieczny 
- zapytał czy wpłynęły już oferty na stanowisko Kierownika MGOZ? 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- konkurs został ogłoszony 16 grudnia czyli czas na składanie ofert mija 16 stycznia 
2015 roku. Komisja Konkursowa została powołana. 
Radny Z. Gładki 
- proszę o czyszczenie koryta Mierzawy na terenie Pawłowic bezpośrednio przy 
zabudowaniach p. Sufin, 
- do koga ma się zwrócić mieszkaniec jeśli drzewa od sąsiada zagrażają 
bezpieczeństwu budynków i ludzi? 
Pan Burmistrz 
- poprosić sąsiada aby podciął, my też możemy poprosić jeśli nie zechce a coś się 
stanie można podać go do Sądu. 
Pan Z. Gładki 
- to niech gmina wytnie bo to dotyczy mnie, a działka jest gminy. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- podała skład Komisji Konkursowej: 
1) Adam Mysiara 
2) Daniel Kalisz 
3) Małgorzata Madyś 



4) Anna Skiba 
5) Jan Wiencek 
Radny J. Strzelec 
- Rada to nie jest Burmistrz, Pan Mysiara może brać udział ale wg mnie powinna go 
delegować Rada Miejska a nie Burmistrz żeby nie było problemów. 
Pan Burmistrz 
- trzeba sprawdzić dokładnie ustawę o publicznych zakładach opieki zdrowotnej. 
Komisja powinna liczyć od 3-6 osób, u nas jest 5, jeden przedstawiciel Rady 
Społecznej, pracownik merytoryczny. Przedstawiciel RM najczęściej proszony jest 
przewodniczący, lekarz, przedstawiciel okręgowej rady pielęgniarek i położnych. 
Skład naszej komisji nie odbiega od przepisów prawa. Kierownik chciała odejść od 1 
stycznia ale nie można ogłosić konkursu jeśli stanowisko jest zajęte, skrócono okres 
wypowiedzenia dla Pani Kierownik i teraz pełni obowiązki. 
Radny J. Strzelec 
- nie chcę robić rewolucji pytam tylko czy wszystko jest zgodne z prawem że 
Przewodniczący RM wyznaczony był przez Burmistrza a nie przez Radę. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- zabrakło mi w składzie przedstawiciela Wojewody. 
Pani A. Skiba 
- rozporządzenie ministra zdrowia z 17 lutego 2012 roku Dz. U. z 2012 poz. 182 § 10 
określa sposób przeprowadzania konkursu na niektóre stanowiska kierownicze w 
podmiocie leczniczym niebędącym przedsiębiorcom. Określa skład Komisji do 
przeprowadzenia konkursu. 
Ustawa o działalności leczniczej z 2013 roku poz. 217 art.49 ust. 2 mówi że konkurs 
na stanowisko kierownika ogłasza podmiot tworzący czyli u nas Burmistrz jako organ 
wykonawczy Rady. 
Przedstawiciel Wojewody jest powoływany do Rady Społecznej nie ma wymogu aby 
był w Komisji Konkursowej. 
Radny J. Strzelec 
- zapytał o opinię Panią Sekretarz. 
Pani Sekretarz 
- żeby wypowiedzieć się w tym temacie muszę sprawdzić przepisy, z Naczelnikiem 
ustalałyśmy termin konkursu, nie zajmowałam się szczegółowo tematem. 
Radny J. Jaworski 
- po pierwszych opadach śniegu są problemy w poruszaniu się po chodnikach i ulicach 
osiedlowych bo nikt nie sypie, ciągi które powinien posypywać ZUK również nie, są 
wypadki i później trzeba płacić odszkodowanie. Wspólnoty swoje tereny odśnieżają i 
posypują. 
- prosimy o progi zwalniające na ulicach osiedlowych dla bezpieczeństwa w ruchu. 
Ad. 15 
Przewodniczący zamknął obrady III sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie VII kadencji. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                       Sekretarz                                   Przewodniczył 


